
Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 25 maja 2022 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę  Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 15 członków Komisji co stanowi 100  % Sekretarzem 

komisji został Małgorzata  Szustak.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

3. Wolne wnioski i informacje. 

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a)  udzielenia Wójtowi  Gminy Biskupiec  wotum zaufania, 

b) przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Biskupiec wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2021 r., 

c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Biskupiec za  2021 r., 

d) przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2022-2033, 

e) uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

15 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji   

15 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

Wójt Gminy Arkadiusz Dobek poinformował, że odbył się wyjazd do Ostródy na  

Samorządowe  Forum Sołtysów organizowane  przez  Marszałka Województwa Warmińsko 

Mazurskiego  na  którym wyróżniony został  Jerzy Dembek. 



Wójt  dodał, że rozmawiał z  Marszalkiem o środki  na  remont  drogi wojewódzkiej nr 538. 

Wójt dodał, że również odbyły się rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich na  

dofinansowane  tej drogi,  ale na razie trwają  negocjacje.   

Wójt  poinformował, że był na spotkaniu Związku Gmin Wiejskich w Warszawie. Na spotkaniu  

poruszone były tematy inwestycji z Polskiego Ładu i inwestycji z tym związanych, które trwają, 

ale ceny  idą tak w  góry, że gmin nie stać na  inwestycje. Co dalej robić, jeśli gminy nie mają 

pieniędzy. Wójt dodał, że OSP Wonna oddaje swój samochód strażacki dla Strażaków z  

Ukrainy, będzie trzeba go tam dostarczyć. OSP Wonna dostanie dofinansowanie do nowego 

samochodu, przyznane jest dofinansowanie w kwocie 800 tyś, złotych. Wójt dodał, że OSP 

Wonna samochód miała dostać w 2024, ale to wszystko się przyspieszyło. Radny Jerzy Dembek  

odpowiedział, że  Prezydent  się  nie  bał jechać na  Ukrainę to i Piotr pojedzie w kamizelce na 

Ukrainę. Wójt poinformował, że odbyła się rozmowa z Panią Dyrektor z Zarządu Dróg 

Powiatowych w  sprawie skrzyżowania w Łąkarzu, drzewa zostaną  usunięte. Wójt dodał, że 

zostanie  zrealizowany remont  drogi Ostrowite - Górale. Wójt  poinformował, że w piątek 

będzie wiadomo o przyznanych środkach z Polskiego Ładu. Wójt dodał,  że zmieniona zostanie 

technologia planowanego remontu drogi Jamielnik i Radomno przez co zmieni się cena. 

Początkowo remont był szacowany na kwotę 11 milionów, po zmianie  technologii  zostanie 

położona  jedna  warstwa  mniej. Radny Jerzy Dembek nawet Marszałek powiedział, że te 

zakręty do Nowego Miasta Lubawskiego trzeba  zrobić. Wójt poinformował, że odcinek drogi 

2,6 km w kierunku Nowego Miasta Lubawskiego  będzie zrobiony w przyszłym roku.  

Radny Andrzej Plichta-Panie Wójcie czy planuje inwestycji w kierunku Piotrowic, bo jest  tam 

sprzęt. Wójt odpowiedział, że firma, która zakłada  Internet korzystają z naszego placu. 

Radny Dembek Tomasz zapytał do którego momentu będzie wyremontowana  droga 538. 

Wójt odpowiedział, że  zakończy się  koło skupu złomu. 

Radny Jerzy Leśniewski- nawiązując do rozmowy z  dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych czy  

jest szansa na poszerzenie i zrobienie chodnika w Łąkorzu po usunięciu drzew na  

skrzyżowaniu. Wójt – z  tego  co rozśmialiśmy ze Starostą z  jak będzie  przy okazji  remontu 

drogi z Łąkorza do Śluzki jak będą na to pieniądze. Radny  Jerzy Leśniewski z  pomostu  

zostanie 60 tyś. Wójt mówiliśmy, że firma odstąpiła, ale negocjujemy z innymi firmami  trwają. 

Wójt  będzie to  kosztowało 85 tysięcy.   

Radny Jerzy Leśniewski - jak będą drzewa wycięte to nie może Gmina poszerzyć na własny 

koszt poboczy i nasypać tłucznia. Radny Stanisław Czajka to o czym mówi Radny Jerzy 

Leśniewski,  to prawdopodobnie przepisy na to nie pozwalają. Radny Jerzy Leśniewski 

wszystko  dobrze póki  się  nic nie stanie. 



Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. udzielenie  Wójtowi  Gminy Biskupiec  wotum zaufania, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia  Wójtowi  Gminy Biskupiec  wotum zaufania, 

b. przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Biskupiec wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2021 r., 

 Wójt  zabrał głos w sprawie  uchwały i  poinformował, że to co było planowane to jest  

wykonane ostateczna wersja budżetu  był przedstawiona  na koniec roku. Wójt dodał, że w tym 

roku nie będziemy zaciągać też kredytów jest duży wzrost podatku od nieruchomości.  

Radny Jerzy Dembek zapytał czy nasze zadłużenie i kredyty spłacamy. Skarbnik tak wzrastają 

odsetki.  

 Wójt rocznie nie można spłacać więcej niż 3 miliony  kredytu rocznie. Radny Damian 

Tudek w sprawie paneli fotowoltaicznych, jak wygląda sprawa z podatkiem. Wójt to w 

momencie wejścia firmy na plac, płacą podatek 10 tyś. od hektara, od stycznia mamy  

opodatkowane 1,7 hektar hektara co daje 17 tyś. rocznie płaci  gospodarz, a  17  tyś.  płaci firma  

od budowli, która  użytkuje. Radny  Damian Tudek ile  mamy hektarów paneli w Gminie na 

chwile  obecną, które  zostaną opodatkowane. Wójt  odpowiedział, że teraz  mamy 1,7 hektara,  

 Radny Dembek Jerzy odczytał  sprawozdawanie z  wykonanie budżetu.  

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Biskupiec wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2021 r. 

c. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Biskupiec za  2021 r., 

Pan Zbigniew Mróz odczytał, wniosek Komisji rewizyjnej oraz opinie  Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Biskupiec za  2021 r., 



d. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2022-

2033 r. 

Skarbnik omówiła uchwały.  

Radny Tomasz Dembek zabrał  głos i  poinformował, że z tym samochodem  dla OSP Wonna  

miało  być  inaczej,  teraz  strażacy z Biskupca  będą  pokrzywdzeni,  bo  w  pierwszej kolejności  

to dla nich miał być zakupiony samochód, a OSP Wonna dostałaby samochód od OSP 

Biskupiec. Wójt  OSP Wonna  rzadko  wyjedzą do akcji.  

Radny Piotr Łukaszewski  jednostka OSP Wonna  zakupiła  DSP i  dyspozytorowi  jest  łatwiej  

wezwać  do wyjazdu.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2022-2033 r. 

e. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok. 

Pani Julia Baranowska Zastępca Wójta, zabrała głos w sprawie samochodu strażackiego dla 

OSP Wonna, to wcale nie jest  łatwa i prosta sprawa, na następnej sesji będzie podjęta uchwała 

w tej sprawie, ale żeby OSP Wonna otrzymała, ten samochód, to trzeba złożyć wniosek o 

dofinansowanie do funduszu ubezpieczeniowego, wniosek o dofinansowanie do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, oraz wniosek o 

dofinansowanie do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, a następnie trzeba 

podpisać porozumienie.  

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

    Protokolant           Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Linowiecka                   Kazimierz  Zalewski 

 


